
Kálló Község Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 
 
 
 
 
 
                                                                 3/2012. számú 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
 
 
 
Tartalmazza:  
 
8/2012.  (II.23.) számú képviselő-testületi határozat 
                  Végzett munkákról 
 
9/2012. (II.23.) számú  képviselő-testületi határozat 
 Napirendről 
 
10/2012. (II.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 Óvodavezetői pályázati kiírásáról 
 
11/2012. (II.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 Kálló, Arany J. u. 2. szám alatti ingatlan felújításával kapcsolatos 
 
 
 
 
 
 
 
1/2012. önkormányzati rendelet az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről 
2/2012. önkormányzati rendelet a lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj 
megállapításáról 
3/2012. önkormányzati rendelet Kálló község közigazgatási területén a fellobogózásról 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2 

                                                          J e g y z ő k ö n y v         
 
 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. február 23-án 17,00 órai 
kezdettel Kálló községben a polgármesteri hivatalban megtartott üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Balla Jánosné, 
Benedek Péter István, Koncz Lajosné – szám szerint a 7 tagú képviselő-testület 5 tagja 
Koncz Anita körjegyző – meghívott 
 
 
A polgármester köszönti a   megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja 
az ülést. Kijelöli Koncz Lajosné és Benedek Péter István képviselőket a jegyzőkönyv 
hitelesítésére, melyet a képviselők egyhangúlag elfogadnak. 
 
 
Ivanovics István polgármester: Tájékoztatást ad a két ülés között elvégzett fontosabb 
munkákról: 

- Biztonságtechnikai berendezésekkel pályázattal kapcsolatosan hiánypótlásra 
szólították fel az önkormányzatot. Öt nap állt rendelkezésre ahhoz, hogy 
szaknévsorban szereplő tervező mérnökkel megtervezésre kerüljenek a településen a 
kamerák telepítési helyei, és erről rajz is készüljön. A tervezési díj 25.000.-Ft+áfa 
volt.  A hiánypótlás határidőben beküldésre került. 

      -    A munkaügyi központ felé leadásra kerültek a 2012. évre szóló közmunkaigények.    
Jelenleg még semmit nem lehet tudni, hogy hány közmunkást tudnak alkalmazni az 
idén. 

      -    Az önkormányzat intézményei továbbra is működőképesek. 
 
 Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő- testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 

8/2012. (II.23.) számú képviselő- testületi határozat 
 
 A képviselő- testület a két ülés között végzett munkákról szóló 
 polgármesteri tájékoztatót megtárgyalta és azt elfogadja. 
 
 
A polgármester a meghívóban kiküldött napirendi pontokat javasolja elfogadni. 
 
Benedek Péter István képviselő: Kéri, hogy a legközelebbi testületi ülés 18,00 órakor legyen, 
mivel a munkahelye miatt nem tud előbb jönni. Úgy tudja, hogy az SZMSZ-ben is ez az 
időpont van leszabályozva. 
 
Balla Jánosné képviselő: Úgy emlékszik, hogy a hat órás időpontot és a hétfői napot 
tartalmazza valamelyik jegyzőkönyv. 
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Benedek Péter István: Azzal nincs problémája, hogy a hét melyik napján legyen, csak a 18,00 
óránál korábbi kezdés okoz neki problémát. 
 
Ivanovics István polgármester: Nem tudták tartani a hétfőt, hiszen igyekeztek minél előbb 
megtárgyalni a költségvetést. A következő testületi ülést természetesen 18,00 órára fogja 
összehívni, most viszont a költségvetés miatt gondolták, hogy korábban kezdjenek, mivel 
elhúzódhat a megtárgyalás. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 9/2011. (II.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

A képviselő-testület a 2012. február 23-i ülése napirendjét az alábbiak szerint állapítja 
meg: 
1./  Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetésére 

  Előterjesztő: polgármester 
2./ Javaslat a 2012. évi lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítására 

  Előterjesztő: polgármester 
3./ Javaslat a közterületek fellobogózásáról szóló rendelet megalkotására 

  Előterjesztő: polgármester 
4./  Óvodavezetői pályázattal kapcsolatos 

  Előterjesztő: polgármester 
5./ Kálló, Arany J. u. 2. szám alatti ingatlan felújításával kapcsolatos 

  Előterjesztő: polgármester 
 
 
 
NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat az Önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének a megalkotására 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Sajnos megint kevesebből kell gazdálkodni az 
Önkormányzatnak, mint tavaly, kb. 3 millió forinttal. 
 
Balla Jánosné képviselő: Mitől kevesebb a pénz, mint tavaly? Kevesebben vagyunk? 
 
Ivanovics István polgármester: Igen, valamennyivel kevesebb a lakosságszám, illetve az 
iskolánál is néhánnyal kevesebb a létszám, ami után normatívát lehet igényelni 
Szeretné, ha minden rendben menne az önkormányzat intézményeiben, hitel felvétele nélkül. 
Egyre több önkormányzatnál van mínuszos költségvetés, és hitelt kell felvenniük. Az 
ÖNHIKI-s lehetőségek is egyre szűkülnek. 
Tavaly is oda kellett pótolni a közmunka költségeihez. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Nem találja a 8. számú mellékletet, mely a kisebbségi 
önkormányzat  költségvetését tartalmazza. 
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Koncz Anita körjegyző: Ma délután fogadta el a nemzetiségi önkormányzat, azért nincs még 
hozzácsatolva. 
 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Mivel járul hozzá a kisebbségi önkormányzat az iskolai 
farsanghoz? Mert régen mindig hozzájárultak a gyermekek farsangjához, egyéb  
rendezvényeihez. Szívesen elmondta volna a kisebbségi elnöknek, ha itt van a testületi ülésen. 
Más településeken jótékonysági bált is rendeznek az iskola számára. Csak azt nem tudja, hogy 
a megszervezésében lenne segítségük. 
 
 
Koncz Anita körjegyző: A ma délutáni testületi ülésen született döntés arról, hogy Kálló 
Község Önkormányzatának Roma Nemzetiségi Önkormányzata hozzájárul  2-2 ezer forinttal 
az alsó és felső tagozatos iskola, valamint az óvoda farsangi báljához. 
Régebben jobban tudták támogatni az iskolát, hiszen jóval nagyobb összegű támogatást 
kaptak, az idén 215 e forint felett rendelkezhetnek. 
 
 
Czeba Katalin alpolgármester: A focipályánál lévő közkifolyóból állandó jelleggel hordják a 
vizet, mossák az autót. Valamilyen megoldást kellene találni a problémára. Az ott élő 
családhoz be kellene köttetni a vizet. 
 
Ivanovics István polgármester: 
 
- A vízmű vállalja, hogy önköltségi, anyagáron beköti a vizet az ott lévő ingatlanra. Sajnos a 
tulajdonos részéről nincs együttműködés. 
- Szűkítésről is beszéltek már, de akkor mosni sem tudna az ott élő család. 
- Egy másik megoldást lehetne, hogy valamivel távolabb helyezik a kutat a focipályától, ahol 
jobban szem előtt van. 
- A közkutatok elfolyt víz mennyisége nem emelkedett az utóbbi időben, sőt a szűkítés miatt 
csökkent is, erre odafigyelnek a jövőben is. 
 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Annak idején ő minden bejövő úton meghagyta volna a 
közkutakat. 
Úgy tudja, hogy törvényben van szabályozva, hogy hány méterenként kell lennie közkútnak. 
 
 
Ivanovics István polgármester: Tavaszig majd eldöntik, hogy melyik megoldást válasszák a 
probléma megoldására. 
 
 
Ivanovics István polgármester: Próbálták úgy készíteni a költségvetést, hogy nulla legyen az 
egyenlege, hiszen ha lesz pályázati lehetőség nem szeretne tőle elesni. 
Szeretne vállalkozást behozni a településre, hogy több legyen az önkormányzat iparűzési adó 
bevétele, de még csak ígéret szintjén van. 
 
Balla Jánosné képviselő: Mondhatnánk, hogy adjon bele többet az önkormányzat, ha lenne 
miből. 
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Ivanovics István polgármester: Ő is szeretné, ha több pénzből gazdálkodhatnának. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Még az is jó, hogy nullára sikerült kihozni a költségvetés 
egyenlegét. 
 
Ivanovics István polgármester: Sok helyen még ettől nagyobb problémák is vannak. 
 
Ivanovics István polgármester: Kérelmének megfelelően szót ad Magyar Éva óvodavezető 
asszonynak. 
 
Magyar Éva óvodavezető: 
 

- Problémája van a Napraforgó Óvoda Kálló 2012. évi költségvetésével kapcsolatosan. 
Nem került meg senkit, a problémát már jelezte előzetesen a polgármester, illetve a 
pénzügyi ügyintéző felé. 

- Két dolog pluszként került be a költségvetésbe, melyet ő nem tervezett bele, enélkül 
nyújtotta be a költségvetését. 

- Gondja, aggályai vannak a költségvetéssel kapcsolatban. 
- Az általa megküldött levél végére egy javaslat is bekerült. Azt javasolja, hogy 

fogadják el a költségvetést az előterjesztett formában, de az óvoda részére a hiányzó 
összeg bekerüljön a beszámoló után. Nem látja, hogy a jelenlegi számokkal tartható 
lenne a költségvetés. Nem reális szerinte a 2,8 millió forint, év közben kerüljön hozzá 
ez az összeg költségvetés módosítással. 

 
Balla Jánosné képviselő: Az 59 millió forintról beszélünk? Bele van tervezve a 2,8 millió 
forint? 
 
Magyar Éva óvodavezető: Tisztában van vele, hogy kényszerpályán vannak az 
önkormányzatok. 

- Több éves összehasonlítás végzett a költségvetéssel, szerinte nem szálltak el 
megtervezett összeggel. 

- A személyi juttatásoknál nem volt különösebb vita. A jubileumi juttatást az idei 
költségvetésbe nem tervezte bele, de az önkormányzat hozzátette, teljesen jól került 
bele a költségvetésbe. 

- Problémája a dologi kiadások tervezésével kapcsolatban van, mely a tavalyi 6.9 
forinthoz képes, 5,5 millió forintra csökkent. Szerinte arra sem elég, hogy fűtsenek, 
világítsanak, vizet használjanak. Nem reálisak a szakfeladatokon megjelölt összegek. 

- Azt a 2,8 millió forintot kérik, amely hozzá lett téve a költségvetésükhöz. 
 
Ivanovics István polgármester: A bérjellegű dolgokhoz egyáltalán nem nyúltak. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Köszöni szépen. 
 
Ivanovics István polgármester: A személyi jellegű kiadások 32.5 millióról 34 millió forintra 
növekedtek, a járulékok 1, 5 millió forinttal, a dologi kiadások 13.6 millió forintról, 17,3 
millió forintra. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Már a tavalyi évben nagy arányban került csökkentésre az óvoda 
költségvetése, kb. 6,5 millió forinttal. A tavalyi évben is igyekeztek takarékosan gazdálkodni, 
így több mint 1 millió forint megtakarításra került. 
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Emelkedtek az étkezési nyersanyag normák, 6.75 millió forint áfa nélkül, mely plusz 1.3 
millió forint a tavalyihoz képest. Két millió forintot kellett hozzátenni a bérhez, de igyekezett 
jóval alacsonyabb bérű óvónőt foglalkoztatni takarékossági szempontból. 
 
Ivanovics István polgármester:  
 
- Az idei évre a normát 290 Ft-ról, 330 Ft-ra emelték, mivel az előző évben nem emeltek. 
- Az önkormányzat költségvetése összességében lett kevesebb. Mit tegyen az önkormányzat 
ebben a helyzetben? Nemcsak az óvoda van Kállón, az iskola, a hivatal, a könyvtár, a 
szolgálati lakások, az önkormányzati feladatok működését is biztosítani kell. 
- Köszöni az óvodavezetőnek, hogy a megszorítások ellenére is végigvitte a költségvetéséből 
az évet, sőt megtakarítása is keletkezett. 
- Nemcsak az óvodánál, hanem a többi helyen is próbál minden tételen spórolni. 
 
Magyar Éva óvodavezető:  
 
- Többször kellene eljönni az óvodába, mert szükség lenne rá, hogy lássa a fenntartó, hogy 
milyen munkavégzés folyik ott. 
- Az IPR-s pénzeket a halmozottan hátrányos gyermekekre kapják, csak erre a célra lehet 
felhasználni. Jelenleg a 101 fős létszámból 66-an halmozottan hátrányos helyzetűek, 82-en 
pedig hátrányos helyzetűek. 
- Tíz évvel ezelőtt a szakmai eszközökre jutó pénz a többszöröse volt. Szerinte a szakmai 
jelleg nem veszhet el az étkeztetés, vagy bármi más rovására. 
- Az óvodai dolgozók mindenben összefognak, igyekeznek minél jobb munkát végezni, minél 
takarékosabban. Elképzelése sincs, hogy mit lehet többet és jobban csinálni. 
- Ha mint intézményvezető jó munkát vár el, akkor legalább a minimum feltételeket kell 
biztosítani. 
- Közel húsz éve óvodavezető, mindig a takarékosságra törekedett, melyet ezután is igyekszik 
folytatni. 
- A csökkentések ellenére az idén is hozzáteszik, azt amit kell a munkájukhoz. 
 
Ivanovics István polgármester: Megérti a felvetett problémákat. Sajnos ő is rosszkor lépett be 
az önkormányzati munkában, sok millióval kevesebb pénzből kell gazdálkodni az idén, mint 
néhány évvel ezelőtt. Nem tudja, hogy ebbe a helyzetben mit lehetne tenni, hogy mindenkinek 
jó legyen. 
 
Magyar Éva óvodavezető:  
 
- Ha valahová odateszünk egy feladatot, akkor pénzt is kell hozzáadni. Kéri, hogy a 
beszámolókor a szükséges pénzeszköz kerüljön be az óvoda költségvetésébe. 
- Ő addig is mindent megtesz annak érdekében, hogy minél kevesebb legyen a kiadás, 
elsősorban a személyi kiadásokon próbál spórolni. Ősztől olyan óvónőt szeretne alkalmazni, 
akinek kevesebb munkabért kell fizetni. Máshol nem tud megtakarítani, a dologi kiadásoknál 
erre nem lát lehetőséget, a rezsire nem terveztek többet, mint tavaly. 
2011-ben 20 %-ot takarítottak meg a rezsi költségeken, mely természetesen nem 
összegszerűen, hanem fogyasztásban 20 %. 
- A két plusz feladat ellátása pénzbe kerül. 
- Felelősséggel nem tudja felvállalni, hogy ezt a költségvetést be tudja tartani. 
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Balla Jánosné képviselő: Mi lenne megnyugtató az óvoda számára? 
 
Magyar Éva óvodavezető: Az előterjesztett formában el kellene fogadni a költségvetést, majd 
a későbbiekben  a dologi kiadásoknál költségvetés módosítást kellene végrehajtani 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Az iskolaigazgató betervezte-e a költségvetésébe az 
étkeztetést? 
 
Magyar Éva óvodavezető: Szerinte papíron belekerült ez a feladat az óvoda költségvetésébe, 
de pénzügyileg nem. 
 
Ivanovics István polgármester: Megérti mindezt, de miből tegye oda az önkormányzat az 
óvoda költségvetéséhez, az óvodavezető szerint szükséges összeget? 
 
Magyar Éva óvodavezető: Miből vegyen le a költségvetéséből? Meg kellene nézni 
tételenként. 
 
Ivanovics István polgármester:  Szerinte így is többet tettek hozzá. Ugyanígy volt 
megtervezve a tavalyi költségvetés is. Abból kijöttek, sőt még megtakarítás is volt az 
óvodában. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Bármit vesz is le a költségvetésből, a 2,8 millió forint akkor sem 
jön össze. 
Amíg ő az intézményvezető, nem hagyja leépülni az óvodát. 
 
Balla Jánosné képviselő: Miért fontos a szociális és közétkeztetés? 
 
Magyar Éva óvodavezető: Szerepel az óvoda alapító okiratában. 
Fel kellene számolni a rezsiköltséget is. 
 
Balla Jánosné képviselő: 300 Ft körül sehol nem adnak ebédet. Vagy meg kell szüntetni a 
szociális étkeztetést, vagy meg kell emelni az összeget. 
Az a kérdés, hogy tudják e támogatni problémájában az óvodavezetőt? 
 
Magyar Éva óvodavezető: Megmaradt a tavalyi  költségvetésből több mint 1 millió forint. 
 
Balla Jánosné képviselő: Szerinte hozzá kell tenni az a hiányzó 1.6 millió forintot 
zárszámadáskor. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Azt nem mondhatják, hogy nem végzik az étkeztetést, azt is meg 
kell oldaniuk. 
 
Balla Jánosné képviselő: A bevételi oldala is az óvoda költségvetésében szerepel? 
 
Magyar Éva óvodavezető: Természetesen, az óvodához fognak befizetni. 
 
Balla Jánosné képviselő: Véleménye szerint szűkösen van megszabva az óvodai norma. 
 
 
 



 8 

Magyar Éva óvodavezető:  
- A normát és a térítési díjat is feljebb kellett volna emelni. 
- A külső étkezőknek a rezsiköltséget is meg kellene fizetniük. 
- A szociális étkeztetésnél a rászorultságot is meg kellene nézni. 
- Véleménye szerint 3,8 millió forint az iskolai és a szociális étkeztetés. 
- Próbálnak olcsóbb helyen vásárolni. 
 
Ivanovics István polgármester:  
- Nézzék meg az első három hónapot, hogy fognak majd állni pénzügyileg. 
- Bízik benne, hogy jelenlegi összegekkel is fog működni a költségvetés. 
- A múlt évben is sikerült kijönni a betervezett összegből, az idén is fog működni. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Térjenek vissza a témára a beszámoló elfogadásakor, akkor már 
jobban fog látszani az önkormányzat és az óvoda anyagi helyzete is. 
 
Magyar Éva óvodavezető: Előirányzat-módosítást kell majd végrehajtani a költségvetésen a 
dologi kiadásoknál. 
 
Ivanovics István polgármester: Javasolja az Önkormányzat 2012. évi költségvetését az 
előterjesztett rendelet-tervezet szerint elfogadni. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 1/2012. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2012. évi költségvetéséről. 
 
 
2./ napirendi pont 
Javaslat a települési hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapítására 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Mikor 2011-ben a Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. 
megküldte a 2012. évi díjkalkulációt, azt követően próbáltak alkudni, így sikerült elérni , hogy 
körülbelül felére lecsökkentsék a díjakat. 
2011. év végén a hulladékgazdálkodási törvény módosítására került sor, mely szerint a 
települési önkormányzatok a 2011. évi díjnál magasabb hulladékszállítási közszolgáltatási 
díjat 2012. évre nem állapíthatnak meg. Akik meghozták a helyi rendeletüket, azoknak is 
vissza kellett vonni. Más lehetőség a törvényi szabályozásnak megfelelően nincs, mint hogy a 
2011. évi áron állapítsák meg a szemétszállítási díjat, ezért kéri az előterjesztett rendelet-
tervezet elfogadását. 
 
A mai napon kapott kézhez egy levelet és egy számlát a közszolgáltató cégtől. Ebben a 
levében kérik az önkormányzatot, hogy 2011. évi díjkalkuláció szerint fizessen az 
önkormányzat a cégnek 2,7 millió forintot. Nem tudja, hogy milyen alapon, hiszen a 
közbeszerzési eljárás eredményeként két évre megajánlott fix díjat adtak meg, díjkalkuláció 
nélkül. 
Azzal érvel, hogy nem tud kijönni az összegből a cég. 
 
Balla Jánosné képviselő: Ha ebből az összegből nem jön ki a szolgáltató, akkor minek vállalta 
fel? 
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Ivanovics István polgármester: Nem fogja kifizetni az önkormányzat, mert teljesen 
jogtalannak tartják. 
Beszélt Pethes Tamás úrral, a jövő héten ismét megbeszélést fognak tartani, ahol jelen lesz az 
érintett hat polgármester. 
 
Ivanovics István polgármester: Más törvényi lehetősége nincs az önkormányzatoknak, mint a 
tavalyi szinten megállapítani a díjat. 
 
Ivanovics István polgármester: A településen nincs kommunális adó. A kaposvári cég partner 
volt a csökkentésben, de  a törvény felülírta ezt. Ezt kell elfogadniuk. 
Kérhetjük, hogy télen ne legyen minden héten ürítés, ez is csökkentheti a költségeket. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 2/2012. önkormányzati 
rendeletét a lakossági hulladékkezelési közszolgáltatási díj megállapításáról. 
 
 
 
3./ napirendi pont 
Javaslat a közterületek fellobogózásáról szóló rendelet megalkotására 
/Előterjesztés és az elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Eddig is használták a nemzeti színű zászlót a nemzeti 
ünnepeken. Az intézményeken kötelező használni, ezért csak a közterületek fellobogózását 
kell szabályozni. Kéri az előterjesztett rendeletet-tervezet elfogadni. 
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 5 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotta 3/2012. önkormányzati 
rendeletét Kálló község közigazgatási területén a közterületek fellobogózásáról. 
 
 
4./ napirendi pont 
Óvodavezetői pályázattal kapcsolatos 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy a pályázati kiírást az 
előterjesztésnek megfelelően szíveskedjenek elfogadni. 
 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
       10/2012. (II.23.) számú képviselő-testületi határozat 

 
Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napraforgó Óvoda Kálló 
óvodavezetői állására pályázatot hirdet. 
A pályázati kiírást az előterjesztésnek megfelelően elfogadja. 
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A képviselő-testület felkéri a körjegyzőt, hogy gondoskodjon a pályázati felhívás 
megjelentetéséről. 
 
Határidő: 8 nap 
Felelős: körjegyző 

 
 
 
5./ napirendi pont 
Kálló, Arany J. u. 2. szám alatti ingatlan felújításával kapcsolatos 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: A Váci Egyházmegye kéréssel fordult az Önkormányzat felé. 
A részükre térítésmentesen használatba adott Kálló, Arany J. u. 2. szám alatti ingatlanon lévő 
épület felújításához kérik az Önkormányzat hozzájárulását. 
 
Javasolja a képviselő-testületi tagok részére, hogy járuljanak hozzá a felújításhoz. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 11/2012. (II.23.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Váci 
Egyházmegye (2600 Vác, Migazzi Kristóf tér 1.) részére a Váci Egyházmegye 
Ceferino Ház programjának megvalósítása céljára térítésmentesen használatba adott 
Kálló, Arany J. u. 2. szám alatt található, 314/2 hrsz-ú, lakóház, udvar elnevezésű 
ingatlan felújítását engedélyezi a benyújtott tervek szerint. 

 
 
 
Czeba Katalin alpolgármester: 
 

- Szükséges lenne a településen megoldani a kutya problémát, rengeteg a kóbor eb a 
faluban, főleg az iskola és az óvoda környékén reggelente. 

- Beszéltek már róla, hogy jó lenne, ha a faluvégeken is lennének önkormányzati 
hirdetőtáblák kihelyezve, hiszen nem mindenki  jön be a faluközpontba. Ott is 
értesülhetnének az aktuális témákról. 

- Javasolja, hogy a buszmegállókban padok kerüljenek elhelyezésre az ott várakozó 
idősek számára. 

 
 
Ivanovics István polgármester: Az alpolgármester által felvetett témákra  a későbbiekben 
vissza fognak térni részletesebben. 
 

- Látja ő is, hogy mennyi probléma van a kóbor kutyákkal. Természetesen az 
Önkormányzatnak valamit lépni kell a megoldás érdekében. Majd megbeszéli a 
képviselő-testületi tagokkal, hogy milyen összeget tudnak áldozni erre a feladatra. 
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- A hirdetőtáblák és a padok kihelyezését meg fogja oldani az év folyamán, lehetőség 
szerint minél előbb. 

 
 
 

Több napirend nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
 
                                                                 Kmf. 
 
 
 
 
                       Ivanovics István                                              Koncz Anita 
                          polgármester                                                  körjegyző 
 
 
 
 
 
                               Koncz Lajosné                      Benedek Péter István 
                                              jegyzőkönyv-hitelesítők 
 
 
 
 
 


